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SOLNA FÄLTRITTKLUBB   

Järvavägen 7 
170 79 Solna 
www.sfrk.nu 

2023-03-13 18.00-19.30 
PLATS: Cafeterian,  
Gröna Ridhuset + Teams 
 

 

Närvarande:  
Sara Skullered (Ordförande) 
Karin Wennerholm (Kassör) 
Annette Alkebo (Utbildningskommittén) 
Jessica Öhman (Fastighetskommittén, TK), del 

av tid, fram till § 8 
Lena Erneling Albers (Medlemsansvarig) 

Lennart Sandqvist (Fastighetskommittén), del 
av tid, from § 7. 
Susanne Darbring (Fastighetskommittén), del 
av tid, fram till § 8 
Sofia Lundberg (Vice sekreterare) 
Johanna Blückert (Lokstödsansvarig, 

suppleant), del av tid, fram till § 8 
Agnes Lindström (Ungdomsledamot, USEK) 
Nina Cromnier (Vice ordförande, TK), del av 
tid, fram till § 8 
Tilda Moodysson (Ungdomsledamot, USEK) 
 
 

Ej närvarande: 
Berit Berggren (Sekreterare) 
 

 

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 

Sara Skullerred förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2  VAL AV JUSTERINGSPERSON 

Lena Erneling Albers valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

 

§ 3  FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 

Föredragningslistan godkändes.  

 

§ 4  FÖREGÅENDE PROTOKOLL  

Protokollet från det konstituerande mötet, godkänns. 

Protokollet från föregående styrelsemöte den mötet 13 mars. Bordläggs till nästa möte i väntan på att 
protokollet läggs upp på hemsidan. 

 

§ 5  ÅRSMÖTE 2023 

Uppföljning formalia. 

- Årsmötesprotokoll: Påskrivet och klart. Berit har det. Det enda som återstår är att ladda upp på 

hemsidan. 

- Firmateckning: Karin har initierat kontakten med banken att lägga till Sara som firmatecknare. 

- Ordförande+Kassör USEK läsbehörighet USEks konto: Finns sedan tidigare, så ingen åtgärd 

behövs. 

- Inskick av uppgifter till Solna stad, Svenska ridsportförbundet, Klubbens revisorer: Berit har 

skickat in allt inklusive likabehandlingsplan (se nedan). 

- Sekretessavtal: Fortfarande några personer återstår. Sara följer upp. 

about:blank
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- Belastningsregister USEK + ordförande + utbildningsansvarig: Fortfarande några personer 

återstår. Sara följer upp. 

Det beslutades att Sara följer upp att utestående punkter blir slutförda. Hon rapporterar tillbaka endast 
om det uppstår några problem. 

 

Godkännande Likabehandlingsplan: Det har framkommit att Solna stad även vill ha en inskickad 
likabehandlingsplan för att betala ut LOK-stöd. Vi har en sådan sedan tidigare, men den har inte varit 
signerad. Planen är nu därför uppdaterat och ordförande har skrivit på. På mötet godkände styrelsen 

formellt den uppdaterade likabehandlingsplanen. 

 

Årsmöte Stockholms Läns Ridsportförbund: Åsa Edquist representerade klubben på mötet. Det har inte 

funnits något specifikt att återrapportera från mötet. Sara hade inför mötet skickat ut länkarna till alla 
handlingar (t ex Verksamhetsinriktning 2023, Verksamhetsberättelse 2022 osv) till alla 
styrelsemedlemmar. Om man är nyfiken kan man gärna gå in och läsa om vad förbundet planerar. 

 

Sara informerade att hon är inbjuden och kommer delta på Ordförandeträff i Stockholms läns 
ridsportsförbund den 19 april. Styrelsen hade inget medskick till mötet, men vill gärna att Sara 
rapporterar tillbaka från mötet.  

 

Årsmöte Solna SAM (Solna Idrottsföreningarnas Samorganisation): Vi hade ingen representant, 
eftersom informationen om årsmötet kom till oss i styrelsen först efter det att mötet hade genomförts. 
Sara kommer lägga in mötet i vårt årskalendarium, så att vi förhoppningsvis inte missar det nästa år. 

 

Hantering av SFRKs mailadresser. 

- Sfrk.medlem@gmail.com 

- Sfrk.infopr@gmail.com 

- Sfrk.ordfor@gmail.com 

- Sfrk.styrelsen@gmail.com (den hanteras av Vice sekreteraren) 

Det beslutades att vi endast har kvar mailadress sfrk.styrelsen@gmail.com. Vi försöker komma in på 

övriga mailadresser för att lägga in ett out-of-office-svar som hänvisar till styrelsen-mailen. För 
närvarande har vi dock inget lösenord till dessa. Sara kollar med Nina Rhodin om hon vet vad 
lösenorden är. 

 

§ 6  EKONOMI 

Karin informerar att hon har sagt upp telefonabonnemanget för hissen. 

 

Karin meddelar att ekonomin ser bra ut. Hon påtalar även att redovisningen från såväl 

tävlingskommittén som USEK är gjord på ett föredömligt sätt.  

 

§ 7 MEDLEMSREGISTER & LOK-STÖD 

Karin rapporterade att vi fortfarande väntar på pengarna för det lokala LOK-stödet för HT 2022 (det 
nationella LOK-stödet är redan utbetalat).  

Johanna deltog vid den utbildning som genomförts för ridskolan i det nya systemet Xenophone. Hennes 
förståelse är att när man börjar med närvaroregistreringen direkt i systemet, kommer man inte behöva 
göra något manuellt arbete med registrering av LOK-stöd.  

Johanna informerade att ridskolan tar över ansvaret för närvarororegistrering i Xenophone från juli. 
Detta innebär att vi själva fortsatt behöver ansvara för närvaroregistrering för LOK-stödsrapporteringen 

för vårterminen 2023.  

Det beslutades att Johanna kallar Lena till ett möte för att informera om vad som framkommit vid den 
utbildning som genomförts för ridskolan, och för att diskutera närvaroregistreringen för VT 2023. 

mailto:sfrk.styrelsen@gmail.com
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§ 8  UTBILDNINGSKOMMITTÉN 

Den planerade värdegrundssatsningen diskuterads. Det beslutades att föreläsningen för barn och 
föräldrar kommer hållas en lördag på förslag den 13/5 eller 6/5 klockan 13.30. En uppföljande workshop 
för barn och ungdomar kommer hållas någon av måndagarna 8, 15 eller 22 maj klockan 18.30. I 
samband med värdegrundsutbildningen kommer vi få en ny ”Trygg i Stallet-lådan”.  

 

Tanken var att genomföra flera HLR-utbildningar under våren 2023. Eftersom god uppslutning inte bara 
kräver bra framförhållning utan även”ledig tid” hos deltagare, konstaterades att det är dumt att planera 
sådana tillfällen i maj och juni. Det beslutades istället att genomföra dessa under hösten 2023.  

 

Annette anmäler ett lag från klubben till vi i stallet-tävlingen. 

 

Solna stad bjuder in till 2 utbildningar:  

- Coachande föräldraskap, 25 april kl 18.00-21, i Parkskolan. Sista anmälningsdag: 24 april 
Målgrupp: Idrottsföräldrar. 

Det coachande föräldraskapet handlar om att släppa taget lagom mycket för att barnen ska få prova 
själva och inse att de själva kan. Det handlar också om mer än bara rollen som idrottsförälder och 
förhoppningsvis ska man få inspiration för föräldraskapet i stort. 

- Styrelseengagemang, 27 april kl.18-21, i Parkskolan. Sista anmälningsdag: 26 april. 
Målgrupp: Förtroendevalda 

Det beslutades att vi lägger ut information om Coachande föräldraskap på vår Facebooksida samt att 
Sara eller Annette skickar information om Styrelseengagemang till alla i styrelsen och så kan man själv 

välja om man vill delta. 
 

§ 9 USEK 

Agnes rapporterar om USEK:s pluggstuga som pågår för fullt varannan söndag. USEK frågade om de 
kunde bjuda in icke medlemmar till pluggstugan. För och nackdelar diskuterades och styrelsen beslutade 
tills vidare att pluggstugan enbart är för klubbens medlemmar. Däremot är USEK:s pluggstuga något 

som vi skulle kunna lyfta fram i lokaltidningar. Det beslutades att Sara kontaktar media samt politiker 
för att höra om de skulle vara intresserade att vara med på bild. 

 

Övriga information från USEK: 
• Aktivitet hölls på Överjärva under långfredagen, där allmänheten fick delta i käpphästhoppning. 

• Påsklovsaktivteter hölls i stallet, det var dock färre anmälda en vanligt. 

• Martin och Ulrika har nu genomfört 1 av 3 tillfällen av ULK-utbildningen. 

• Agnes och Saga deltog på DUS årsmöte. Det fanns inget specifikt att rapportera från mötet. 

• Käpphästhoppning planeras att genomföras den 1 eller 7 maj. KM kommer att ske till hösten. 

• Ett lag anmäls till Vi i stallet-tävlingen som går i maj. 

 

§ 10  RIDSKOLAN INFORMERAR 

På förra styrelsemötet diskuterades att fotografering och filmning under ridlektioner kunde vara känslig. 
Det diskuterades primärt från ett integritetsperspektiv, och det beslutades att inlägg skulle göras i våra 
kommunikationskanaler för att informera om att man behöver säkra att man har tillåtelse innan man 
publicerar en bild eller video med andra personer än sig själv. Detta är nu gjort, men vi behöver 
fortsätta att kontinuerligt informera om detta.  

Under detta möte förtydligade ridskolan att man även behöver beakta uppfattningar kring hästens 
välfärd i detta arbete. Styrelsen håller med, och man diskuterade hur man bäst kommunicerar runt 
detta. Vilket ledde in på en diskussion kring vilken information man får som föräldrar eller när man 
kommer som ny till stallet. För mer information, se under § 15. 
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Björn tog upp frågan om hagen vid det gula ridhuset som för närvarande inte kan användas. Björn och 
Sara berättade om deras respektive dialog med kommunen i frågan, se information under § 12. 

 

§ 11 TÄVLINGSKOMMITTÈN 

Vid de sista hopp och dressyrtävlingar som har hållits, har alla som anmält sig kommit med. Det är 
viktigt att alla deltagare har en dialog med sin ridlärare inför tävlingen, så att anmälan sker till rätt nivå. 

 

Styrelsen har uppfattat att det finns frågor ute i klubben kring vem som blir uttagna att tävla om det är 

finns fler anmälda än möjliga starter till hopptävlingarna. Förståelsen hos tävlingskommittén är att det 
generellt är de som först anmäler sig som kommer med, men det är ju alltid ridskolan som ultimat 
beslutar (det beror ju bl a på tillgängliga hästar, nivå på ryttare osv). För att säkra att alla har samma 
möjlighet att anmäla sig när anmälan öppnar, brukar man därför numera lägga ut en blänkare på 

Facebook några dagar innan för att informera om när anmälan kommer öppna. Det är dock viktigt att 
alla i klubben känner att tävlingsprocessen är rättvis. Därför beslutades det att se över processen för att 
se om den kan förbättras ytterligare. 

 

Det kommer inte att ske någon vårstädning, eftersom det inte blir några lokaltävlingar. Eventuell tvätt & 
målning av hinder samt dressyrstaket kommer tidigast att ske efter sommaruppehållet. 

 

§ 12  FASTIGHETSKOMMITTÉEN 

Städning av klubblokalerna 
Som diskuterats tidigare är vi inte nöjda med städningen av klubbis. Enligt avtalet mellan ridskolan och 

ridklubben är ridskolan ansvarig för denna.  

Susanne följer upp frågan och pratar med Björn 

 

Renoveringen av Gula ridhuset 
I dialog med kommunen ges följande svar. Arbetet går bra, nu arbetar man med förstärkningsarbetet 
och byter beslag samt att man inte har stött på några hinder. Vilket gör att vi fortsatt räknar med att 
arbetet bli klar till sommaren. 

 

Hagen vid det gula ridhuset: 
Björn och Berit/Sara har haft dialog med kommunen om att man önskar att hagen vid det gula ridhuset 
ska rensas och återställs, så att den åter kan användas. Kommunen har meddelat att detta inte ska vara 
några problem, och att de kontaktat entreprenör för att påbörja detta arbete.  

 

Uteridbanan 

Uteridbanan går att rida på nu och till viss del kommer vissa lektioner börja hållas där, men hänsyn till 

vädret kommer tas, så avvägning görs från dag till dag. 

Dialog om upprustning av ridbanan har startat med Ridskolan och Solna kommun. Redovisas vid nästa 
styrelsemöte. 

 

Brandskyddainspektion  

Brandskyddsinspektion är genomförd, och dessvärre fick vi inte godkänt resultat; Gångarna i 
omklädningsrummet i nya ridhuset måste vara minst 90cm och inget brännbart material får finnas vid 
utrymningsvägar. För att åtgärda detta behöver några omklädningsskåp flyttas samt att skyltar behöver 
sättas upp för att säkra utrymningsvägarna. Det beslutades att detta ska göras senast under sommaren 
(dvs vi måste påminna om att man ska tömma sitt skåp innan sommaren.) 
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§ 13  SAMARBETE SOLNA STAD 

Ridskolan och ridklubben har dialog med flera på Solna stad. Sara kommer sammanställa en lista med 
alla våra kontakter hos Solna stad samt vilken roll dessa har inom kommunen.  

 

§ 14  STYRELSENS ATT-GÖRA LISTA + ÅRSKALENDARIUM 

Vi går igenom dessa punkter på nästa möte då vi kommer ha en projektor på plats. 

 

§ 15 VAD VILL VI KOMMUNICERA? + HEMSIDA 

Det diskuterades vilken information man får som föräldrar eller när man kommer som ny till stallet. 

Informationen som ges är det som finns på följande länk, Elevinfo – Solna FRK (sfrk.nu), och 
motsvarande finns även utlagd på Facebook. Det beslutades att vi inför hösten ska se över och vid 
behov uppdatera informationen som finns på hemsida kring ny i stallet. Informationen ska även sättas 
upp anslagstavlor samt skrivas ut och ges till föräldrar som är nya i stallet.  

 

Det beslutades att vi ska se över hemsidan och att Lena är ansvarig för detta. Alla ansvariga för olika 
delar ser över sina delar och återkommer till Lena som tillsammans med Sara stöttar med 
uppdateringar. 

 

Efter förra styrelsemötet publicerade Sara nyhetsbrevet ”Ordförande informerar”. Detta har fått positivt 
mottagande och feedback. Sara kommer att fortsätta publicera ett nyhetsbrev mellan varje 
styrelsemöte. Nästa nyhetsbrev ska uppmuntra alla tävlingssugna medlemmar att anmäla sig till 
tävlingar, men att alltid komma ihåg att först kolla med ridskolan. 

 

§ 16 ÖVRIGA FRÅGOR 

Sara ska kolla med Solna stad om det finns möjlighet att köpa in hjärtstartare till ett förmånligt pris. 
 

§ 17 KOMMANDE STYRELSEMÖTEN 

22 maj måndag 18.00-19.30 

12 juni måndag 18.00-19.30 

 

§ 18 MÖTETS AVSLUTANDE 

Sara Skullered förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

Vid protokollet: 
 
 
 
Sofia Lundberg  

 
 
 
  Justeras: 

  Ordförande 

 

  Sara Skullered 

 

Justeringsperson 

 

Lena Erneling Albers 

 

https://sfrk.nu/elevinfo-2/

